
Andelsboligforeningen Ørnsø 
v/Formand Henning Rasmussen, Lysbroparken 1, st. th., 8600 Silkeborg, tlf. 8685 1581  

Andelsbolig – En del af et fællesskab 

 

Referat for bestyrelsesmøde den 28. oktober 2015 
Til stede: Formand Henning Rasmussen, næstformand Niels Peder Andersen, 

kasserer Poul Rasmussen, Bruno Binnerup, sekretær Pia Behrens 

Gammelgaard samt suppleant Lars Bo Christensen. 

Afbud:  

Referent:  Pia Behrens Gammelgaard 

Næste møde: Onsdag den 2. december 2015 kl. 19.00 i Fælleshuset  

 

I. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt og underskrevet. 

 

II. Breve 

Ingen breve modtaget.  

 

III.  Dørtelefon betjening 

Bestyrelsen har modtaget henvendelse om betjening af dørtelefonen, når f.eks. 

indsamlere ønsker adgang til opgangens lejligheder.  

Bestyrelsen opfordrer til, at beboerne ikke lukker udefrakommende f.eks. indsamlere mv. 

ind i opgangen, men i stedet går ned til hoveddøren. 

 

IV.  Økonomi 

Bestyrelsen gennemgik budget opfølgningen for 3. KVT. 

Bestyrelsen bevilliger 400 kroner til aktivitetsudvalget til indkøb af nye duge til 

fælleshuset. 

 

V.  Forsikring 

Bestyrelsen undersøger aktuelt foreningens forsikringer, herunder bl.a. 

netbanksforsikring og arbejdsskadeforsikring.  

Foreningens netbankforsikring er blevet konkretiseret. 

Der arbejdes videre med afklaring ift. arbejdsskadeforsikring.   

 

VI.  Opfølgning på seneste bestyrelsesmøde 

Vedtægter:  

Forud for næste ordinære generalforsamling arbejder bestyrelsen med at forberede en 

opdatering af foreningens vedtægter. Dette foranlediget af ABFs tilpasning og opdatering 

af standardvedtægter.  

 

V. Vedligeholdelse & reparationer 

Reparationer og vedligeholdelsesopgaver siden sidste møde blev gennemgået. 

 

Der er indhentet diverse tilbud på beskæring af beplantningen ud mod banen.  

Bestyrelsen besluttede, at tage imod tilbud fra Entreprenørgården. Beskæringen vil 

forventeligt finde sted ultimo 2015/primo 2016.  

 

VI. Eventuelt 

Bestyrelsen har modtaget henvendelse om et ønske fra flere beboere om, at der i hvert 

cykelskur opsættes en hylde, hvor beboere kan udveksle bøger og ugeblade med 

hinanden.   

Bestyrelsen besluttede at imødekomme forslaget og bevillige indkøb af hylder og 

hyldeknægte til formålet.  

  

  


